

تنويه اعلانى لطلب ابداء الاهتمام للشركات الراغبة في الاستثمار بمشروعات تحويل المخلفات إلى طاقة

Specific Announcement Notice Request for Expression of Interest (EoI) for waste to Energy Projects

1-Within the framework of the implementation of the National Strategy for Integrated Solid Waste Management in Egypt, feed-in Tariff (FiT) mechanism was approved for promotion of W2E projects related to:

- Municipal Solid Waste (MSW)
- Sludge of Wastewater Treatment Plants
- The biogas discharged from the sanitary landfills.

2- The Committee has issued Two main documents: «Executive Guidelines for Investment in W2E» and »Prequalification Document» which are published and announced at the Ministry of Environment's website

(<http://www.eaaa.gov.eg>)

3- Firms/ Investors/ Service Providers are invited to submit their (EoI) in hard copy and on CD-ROM at the Operational Unit for Development assistance (OUDA)

(www.ouda.org.eg)

For any further information, please contact:

The National Waste to Energy
Committee at WMRA
al fosta St, Fostat, misr ElAdima - Cairo, Egypt.
Phone:(+2)02 - 27409058
Email: invest@eaaa.org.eg & W2e.wmra@gmail.com

١- في إطار تنفيذ الاستراتيجية الوطنية لإدارة المخلفات الصلبة في مصر ، تم اعتماد تعریفه التغذية من مجلس الوزراء لتحويل المخلفات إلى الطاقة، W2E.

في المجالات التالية:

- المخلفات البلدية الصلبة.
- حماة محطات معالجة مياه الصرف الصحي.
- الغاز الحيوي الناجع عن الدافن الصحي.

٢- تم إصدار المبادئ التوجيهية التنفيذية للاستثمار في تحويل المخلفات إلى طاقة، ووثيقة التأهيل المسبق، التي سيتم نشرها والإعلان عنها وذلك من خلال الموقع الإلكتروني لوزارة البيئة

(<http://www.eaaa.gov.eg>)

٣- نقوم بدعوة الشركات/المستثمرين/مقدمي الخدمات للتقدم بطلبات الاهتمام الخاصة بهم في نسخة مطبوعة وعلى إسطوانة مدمجة في الوحدة التشغيلية لمساعدة الإقمانية OUDA

(www.ouda.org.eg)

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل على العنوان التالي:
اللجنة الوطنية لمخلفات الطاقة بجهاز تنظيم إدارة المخلفات
شارع الفسطاط - الفسطاط - مصر القديمة - القاهرة - مصر
تلفون: +٢٠٢٢٧٤٠٩٥٨
بريد الكتروني:

w2e.wmra@gmail.com & invest@eaaa.org.eg